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Aanwezig: stemgerechtigd 

 

• Elwyn Moerenhout  

• Pierre Vanderborght  

• Lutgarde Cleemput  

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Tatjana Bosman   

Verontschuldigd 

• Arianne De Bondt  

• Lieve Maes   

• Pascale De Koninck  

• Martine Vanderstappen  

• Eric Gyselinck 

• Vincent De Pauw 

• Jan Couck 

• Louis De Pauw 

• Frieda Verdoodt 

 

Agenda 

1. Goedkeuring verslag 16/12/2024  
2. Opstarten procedure dorpsdichter (opvolging Nele Bruynooghe) 
3. Oproep kandidaten cultuurprijs 2025 
4. Infrastructuur compenserende subsidies  
5. Advies schoolprogrammatie  
6. Advies programmatie GC. Hof ten Hemelrijk  

 

Verslag vergadering Adviescommissie Cultuur en 
Toerisme 

 

Datum: maandag 24 februari 2025 
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7. Toekomst adviescommissies 
8. Stand van zaken verbouwingswerken GC HTH en Bib 
9. Varia 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag 16 december 2024 

Dit verslag werd via elektronische weg reeds goedgekeurd en wordt bij deze nog eens bevestigd. 

 

Agendapunt: Advies Opstarten procedure dorpsdichter  

Dit jaar moet er een nieuwe dorpsdichter verkozen worden. Dan moet de procedure terug opgestart worden. 
Nele Bruynooghe is gedurende haar ambt altijd heel betrokken geweest en heeft vele initiatieven 
ondernomen. Verlengen we haar mandaat of starten we de procedure op voor de verkiezing van een nieuwe 
dorpsdichter?  

 

Zie advies opstarten procedure dorpsdichter  

 

 

Agendapunt: Oproep kandidaten cultuurprijs 2025 

Onderstaande tekst zal verschijnen in Opwijk Infoblad april: 

Wie ontvangt de cultuurprijs? 

De cultuurprijs wordt jaarlijks uitgereikt aan een persoon, een organisatie, een koor, een orkest, een 

gemeenschap of een vereniging, die bindingen heeft met Opwijk en die in de laatste jaren de meest 

opmerkelijke prestatie geleverd heeft op cultureel vlak. 

De kandidatuur wordt voorgedragen door een derde persoon of vereniging die als argumentatie een motivatie 

opmaakt waaruit blijkt dat de kandidaat in aanmerking komt voor de cultuurprijs.  

Indien er meerdere kandidaturen voorgedragen worden, kunnen naast de laureaat nog nominaties en/of 

eervolle vermeldingen uitgereikt worden. 

De kandidatuur wordt onder gesloten omslag, tegen ontvangstbewijs, afgegeven bij de cultuurdienst in het 

gemeenschapscentrum Hof ten Hemelrijk, uiterlijk op zaterdag 14 juni 2024 om 12 uur.  

De laureaat wordt verkozen door de Adviescommissie Cultuur en Toerisme. 

De laureaat en de eventueel genomineerden en eervolle vermeldingen worden bekend gemaakt tijdens de 

11-juliviering. 

 
Er zal een herhaling (verkort) gebeuren in het infoblad van mei.  

Ook via Social media zal de oproep nog eens geplaatst worden. 
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Agendapunt: Advies Infrastructuur compenserende subsidies 

Er stuurden 6 verenigingen een aanvraag in:  
1. Ferm Nijverseel: €1091,77 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
2. Toneelkring De Bloeiende Wijngaard: €3401,91 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
3. Okra Nijverseel: €1290,61 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
4. KWB Droeshout: €346,87 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
5. KTV Sterrenregen: €1260,34 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
6. Ferm Droeshout: €301,19 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
 
Op basis van het reglement dat bepaalt dat maximum 75% van de kosten kunnen gesubsidieerd worden en 
dat de daardoor gerecupereerde gelden resulteren in een verhoging van het bedrag per punt voor de andere 
verenigingen, ontvangen de verenigingen respectievelijk:  
1. Ferm Nijverseel: € 224,09  
2. Toneelkring De Bloeiende Wijngaard: € 672,27 
3. Okra Nijverseel: €246,50  
4. KWB Droeshout: €212,89  
5. KTV Sterrenregen: €498,60 
6. Ferm Droeshout: €145,66  
 
De adviescommissie geeft unaniem positief advies voor de verdeling van de infrastructuur compenserende 
subsidies op basis van de 75% regel uit het reglement.  
De commissie vraagt om in de mail naar de vereniging te vermelden dat zij hun dossier kunnen komen 
inkijken op de dienst cultuur in Hof ten Hemelrijk. 

 

Agendapunt: Advies schoolprogrammatie 

De deskundige cultuur overloopt het aanbod van de schoolprogrammatie seizoen 2025-2026.  
Er werd opnieuw een gevarieerd aanbod uitgewerkt waarin verschillende artistieke domeinen aan bod 
komen. Zo plannen we voor het basisonderwijs theater ,muziek, circus,…. Veelal met educatieve diepgang, 
maar soms ook gewoon drempelverlagend naar cultuurbeleving. Het scholenzangfeest en het festival in het 
park komt volgend jaar ook aan bod. Er wordt steeds gewerkt met een hoofddoelgroep per graad en indien er 
nog plaatsen beschikbaar zijn, vullen we aan met andere leerjaren waarvoor de voorstelling ook geschikt is.  
Bij het secundair onderwijs staat opnieuw Fractie van een seconde op het programma. Deze zal deze keer in 
februari doorgaan door de verbouwingswerken. Deze voorstelling wordt gratis aangeboden door het 
gemeentebestuur in het kader van het preventiebeleid. Daarnaast een aanbod van theater en muziek. 
 
Het aanbod werd ook voorgesteld aan de Opwijkse scholen op een scholenoverleg. De reacties waren 
positief.  
Zie powerpoint presentaties in bijlage.  
De adviescommissie geeft positief advies voor deze schoolprogrammatie. 
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Agendapunt: Advies avondprogrammatie  

 

De dienst cultuur zocht een gevarieerd aanbod in verschillende kunstdomeinen en dit voor zowel jong als 
oud. Soms met een bekend gezicht, soms ook experimenteren met iets nieuws waarmee we het publiek op 
een laagdrempelige manier willen laten kennismaken. 

Op 27 september 2025 start het cultureel seizoen in onze zalen. 

Via samenwerkingen met Nijdrop, dienst welzijn, de bibliotheek proberen we met onze programmatie zoveel 
mogelijk lagen van de bevolking aan te spreken.  
In 2025 is er geen Vlaanderen Zingt. 
 
We trachten om onze prijzen zo democratisch mogelijk te houden.  
De verbouwingswerken lopen tot januari 2026. Hierdoor zal in het najaar terug uitgeweken worden naar 
alternatieve locaties voornamelijk Nijdrop, De Kersenpit, enkele huiskamerconcerten en een kerkconcert.  
In januari voorzien we een muziekoptreden als grote opening van de zaal.  
Op facebook is er een bevraging gedaan rond het start uur van de voorstellingen. Daar hebben 34 personen 
op gereageerd. Hier uit blijkt dat 82% de voorkeur geeft aan 20u en slechts 18% aan 20u30.  
Uit het systeem merken wij ook op dat de meeste bezoekers van Opwijk of de omliggende gemeentes zijn. Er 
moet dus geen autostrade genomen worden. Wij zouden dus opteren voor hier in mee te gaan en 20u als 
nieuwe programmatie te nemen.  
 

 

Agendapunt: Toekomst Adviescommissies 

Tot 30 juni blijft de bestaande structuur van de adviescommissies van kracht. Dit betekent dat er voor deze 
periode geen nieuwe voorzitter zal worden gekozen. De beslissing om de werkwijze van de 
adviescommissies te herzien, komt voort uit de vastgestelde behoefte aan verbetering. De huidige opzet 
heeft namelijk niet altijd het gewenste resultaat opgeleverd. 

Er is gebleken dat de adviescommissies in hun huidige vorm niet optimaal functioneren. Veel leden zijn niet 
langer actief betrokken, waardoor de effectiviteit van de commissies afneemt. Bovendien zijn de burgers vaak 
niet goed geïnformeerd over de werkzaamheden van de commissies, wat resulteert in een lage mate van 
burgerparticipatie. Dit is een belangrijke reden voor de herziening van de werkwijze. 

Ook bij deze adviescommissie ( adviescommissie Cultuur-toerisme) merken we dit. Van alle leden hebben er 
meerdere laten weten dat zij niet langer actief wensen te zijn. Er is ook een geringe opkomst van leden 
waardoor vaak de vereiste 2/3 opkomst en verhouding man/vrouw niet kan volbracht worden.  

De voornaamste reden zijn gezondheidsproblemen en niet meer actief betrokken in het socio- culturele 
leven. 

Binnen de organisatie wordt er momenteel intensief nagedacht over mogelijke alternatieven. Het doel is om 
een structuur te ontwikkelen waarin burgerparticipatie een centrale rol speelt en de juiste doelgroepen 
effectief worden aangesproken. De precieze invulling van deze nieuwe aanpak is nog niet volledig uitgewerkt, 
en er wordt zorgvuldig onderzocht hoe deze verandering het beste kan worden doorgevoerd. 
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Daarnaast zullen de reglementen die specifiek van toepassing zijn op de adviescommissies worden 
aangepast om beter aan te sluiten bij de vernieuwde werking. Wanneer een beslissing over de nieuwe 
structuur is genomen, zal iedereen tijdig op de hoogte worden gebracht van de wijzigingen en de nieuwe 
werkwijze. 

 

De adviescommissie snapt de beslissing. Er zijn leden die gestorven zijn of die te kennen hebben gegeven 
niet meer lid te willen zijn. Deze zijn niet vervangen geweest aangezien deze via een procedure moesten 
vervangen worden en dit op de gemeenteraad moest verschijnen. Bij de vorige legislatuur was de 
adviescommissie meer opengetrokken naar alle verenigingen. Toen was er vaak 40 tot 50 personen 
aanwezig. Dit werd geëvalueerd als niet werkzaam. Van daaruit is dan beslist om de adviescommissies te 
herleiden naar 12 personen. Hierdoor vielen verschillende verenigingen uit de boot.  

 

Agendapunt: Stand van zaken verbouwingswerken GC Hof ten Hemelrijk en bib  

Verbouwing van GC Hof ten Hemelrijk: Wat staat er op de planning? 

De verbouwingswerken van GC Hof ten Hemelrijk zijn in volle gang en richten zich vooral op het uitbreiden 
en vernieuwen van de cultuurzaal (de Schuur) en het creëren van een nieuwe achterbouw. Deze achterbouw 
zal loges, bergingen, laad- en loszones, een foyer en een technische ruimte omvatten. Ook de bibliotheek 
krijgt een grondige verjonging. 

De voorbereidingen voor de werken zijn inmiddels afgerond. De witte tent is verdwenen, en het terrein is 
afgesloten voor verdere werkzaamheden. Er heeft een verkoop van materialen plaatsgevonden, en al het 
materiaal uit de betrokken lokalen is zorgvuldig opgeslagen. 

Waarom is het Bakhuis niet beschikbaar? 

Dit komt doordat, nu de witte tent is verwijderd, onze technische ploeg tijdelijk in het Bakhuis verblijft. Zij 
gebruiken deze ruimte totdat hun nieuwe werkruimte gereed is. 

Elke vrijdag wordt er een werfvergadering gehouden, waar de voortgang van de werkzaamheden wordt 
besproken. 

Voortgang van de werkzaamheden 

De werkzaamheden vorderen goed. De bemalingswerken zijn opgestart, zodat de noodzakelijke 
funderingswerken kunnen beginnen. De bemaling is nodig om de hoge grondwaterstand op de locatie te 
verlagen. Daarnaast worden er grondwerken uitgevoerd omdat de huidige grond niet geschikt is voor de 
toekomstige bebouwing. Deze wordt vervangen door funderingen en beton. 

De bronbemaling is gestart op 5 februari. Vanaf woensdag 12 februari worden de verdere grondwerken 
uitgevoerd, wat de basis zal leggen voor de funderingswerken. 

Door onvoorziene vertragingen in de bemalingswerken en de verplichte staalnames van het grondwater in de 
milieuvergunning is de einddatum van de verbouwing inmiddels verschoven naar eind november 2025. 
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Verkoop van bibliotheekmeubilair en sluiting 

De bibliotheek heeft verschillende meubelstukken verkocht via een openbare veiling. Verder zal de 
bibliotheek vanaf 3 maart tijdelijk sluiten. Kom dus zeker op zaterdag 1 maart 2025 tussen 9u en 12u langs 
voor een laatste verwenmomentje. 

Gedurende de maand februari kunnen leners extra materialen meenemen en deze behouden tot de 
heropening. Alle niet-uitgeleende materialen worden tijdelijk opgeslagen, en een werkplek voor het personeel 
wordt ingericht in de Schuur. 

Hoewel de bibliotheek gesloten is, gaan de activiteiten gewoon door. De Jeugdboekenmaand, de Leesfoor, 
Leesjury, de Leesclub en Bibliotheek aan huis vinden plaats op alternatieve locaties. 

 

 

Agendapunt: Varia 

• 11 juliviering: De artiest voor dit evenement is Rick De Leeuw. Spoor 3, onder leiding van Steph 
Heyvaert zal de cultuurprijs maken.  

• Reveil: Voor de editie van 2024 heeft de adviescommissie geld ter beschikking gesteld. Er wordt 
voorgesteld om hen opnieuw vanuit de adviescommissie terug te steunen. De editie van 2025 zal in 
Mazenzele doorgaan.  

• Cultuur met Pit! zal zijn Guldensporenviering op 4 juli (de vrijdag voor de 11de) laten doorgaan in de 
Kersenpit. Spreker is Sven Mosselmans, rechter bij het Hof van Cassatie. Muzikaal optreden wordt 
verzorgt door Lien Vermeiren en Karen Vandenbranden. De inkom is gratis.  

 

 

 

Verslag: Tatjana Bosman 
 
 

Datum volgende vergadering: Klik of tik om een datum in te voeren. 

 

 


